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1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: “Imate li namjeru hitno reagirati na inicijativu 

Institucije ombudsmana BiH za izmjenu Zakona o ombudsmanu za ljudska prava BiH, a 

u skladu sa zahtjevima i preporukama Pododbora za akreditaciju Međunarodnog 

koordinacijskog odbora nacionalnih institucija za promicanje i zaštitu ljudskih prava?”  

2. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH i Predsjedništvu BiH: “Zašto već treću godinu 

Predsjedništvo BiH ne donosi godišnju platformu o obavještajno-sigurnosnoj politici 

BiH? Radi se o zakonskoj obvezi. Do koga je? Je li do Vijeća ministara BiH, koje treba 

biti obrađivač i predlagati ovaj document, ili do Predsjedništva BiH, koje eventualno ima 

dokument, a ne donosi ga?” 
 


